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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 31 maart 2016. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters   voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

 

de heer H.P.T.M. Willems    burgemeester 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

mevrouw M.J.M. Meertens    secretaris 

 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en richt een speciaal woord van welkom aan de nieuwe 

waarnemend burgemeester, de heer Willems. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

Voorgesteld wordt om agendapunt 5 als laatste punt van de agenda te behandelen in een 

besloten gedeelte van de vergadering. Dit in verband met de vermelding van vertrouwelijke 

gegevens.  

Mevrouw Van der Zanden vraagt of de presentatie na afloop openbaar wordt gemaakt. 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat dit het geval is. 

Verder stelt de voorzitter voor om agendapunt 6 later te behandelen in verband met de vereiste 

aanwezigheid van één van de programmabegeleiders. 

De agenda wordt vervolgens dienovereenkomstig vastgesteld. 

 

3.  Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 18 februari 2016. 

Ten aanzien van de toezeggingenlijst doet mevrouw Van der Zanden het verzoek om bij het 

overzicht van vragen ex artikel 37 reglement van orde ook de termijn van afdoening te 

vermelden. 

De voorzitter geeft aan dat dit verzoek tegemoet wordt gekomen. 

De besluitenlijst en de toezeggingenlijst worden vervolgens vastgesteld.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen. 

 

7.  Voorstel tot wijziging van de tarieventabel Legesverordening 2016. 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om dit onderwerp als hamerstuk te 

behandelen. 
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8.   Voorstel tot wijziging van de verordening gemeentelijke rekenkamercommissie 

Gemert-Bakel en Laarbeek 2015 en tot benoeming van de voorzitter en de leden van 

de gezamenlijke rekenkamercommissie. 

De voorzitter meldt dat de selectiecommissie er in is geslaagd om alsnog een derde kandidaat te 

selecteren nadat één van de te benoemen kandidaten zich had terug getrokken.  

De kandidaat die wordt voorgedragen voor een periode van 4 jaar betreft de heer drs. J.H.J. 

Sanders uit Helmond. Het raadsvoorstel zal hierop worden aangepast. Hij verzoekt de 

verschillende partijen tot slot om na te denken over mogelijke onderwerpen die aan de nieuwe 

vertrouwenscommissie aangereikt kunnen worden voor een mogelijk onderzoek.  

 

De commissie is verheugd over de invulling van de rekenkamercommissie en stemt in met het 

voorstel. De raad wordt geadviseerd om dit onderwerp als bespreekstuk te behandelen. 

 

9. Zienswijze ontwerpbegroting 2017 en meerjarenraming ODZOB. 

De heer Van der Heijden meldt dat hij zich vanwege zijn betrokkenheid bij de ODZOB onthoudt 

van deelname aan de beraadslaging over dit onderwerp. 

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om dit onderwerp als hamerstuk te 

behandelen. 

 

10. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2016. 

Mevrouw Van der Zanden heeft vraagtekens bij de wijze waarop de kosten die verband houden 

met de aanstelling van de regionale programmaleider integrale aanpak criminaliteit worden 

gedekt. Volgens haar is hier een expliciet raadsbesluit voor nodig. 

Verder vraagt zij om een verduidelijking van de opbrengst verhuur brede scholen en de daaraan 

ten grondslag liggende huurcontracten. Ook informeert zij naar het overzicht van kosten van de 

voorzieningenclusters dat eerder is toegezegd.  

Tot slot vraagt zij naar aanleiding van het krediet bouwrijp maken van het bouwplan Nieuwe 

Hees of hier sprake is van een kredietoverschrijding en of er geen apart raadsbesluit is vereist 

voor de beschikbaarstelling van dit krediet.  

Wethouder Meulensteen merkt op dat is afgesproken om een overzicht van kosten van de 

voorzieningenclusters te verstrekken wanneer de eindafrekening is opgemaakt.  

De overige vragen zal hij schriftelijk beantwoorden. 

Mevrouw Van der Zanden zou de antwoorden graag tijdig voor de komende raadsvergadering 

ontvangen. 

Wethouder Meulensteen zegt dit toe. 

 

De commissie adviseert de raad om dit onderwerp als bespreekstuk te behandelen. 

 

11. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Ten aanzien van de samenwerking in de Peel verwijst wethouder Briels kort naar de 

raadsinformatiebijeenkomst van 23 maart jongstleden in Deurne. Verwacht wordt dat de vraag 

‘go – no go’ medio mei van dit jaar aan de orde komt. Dit heeft verder geen effect op de 

planning van de verdere uitwerking. 

Mevrouw Van der Zanden verwijst naar de brief van de Commissaris van de Koning over de 

vluchtelingenproblematiek. Zij vraagt of het college al een idee heeft hoe men aan de oproep 

van de Commissaris gehoor wil geven. 
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Ook de heer Swinkels is hier benieuwd naar. Hij pleit voor een goede tijdsplanning. 

Wethouder Briels geeft aan dat het college in gesprek is met de regio over de aanpak van het 

probleem. Het college gaat deze verantwoordelijkheid in elk geval niet uit de weg. Het spreekt 

voor zich dat het college de commissie en de raad op de hoogte zal houden van de 

ontwikkelingen in deze. 

 

12. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

6. Programmaplan en programma-organisatie duurzaamheid. 

Wethouder Briels geeft een korte inleiding van over de gekozen aanpak. Vervolgens geven de 

programmabegeleiders Joan van Wetten en Rianne Schwillens aan de hand van een korte 

presentatie een toelichting op de programmatische aanpak van het duurzaamheidsprogramma. 

Voorgesteld wordt om de politieke afstemming van het proces plaats te laten vinden via de 

commissie Algemene Zaken. 

Aan de coalitie- en oppositiepartijen wordt de vraag voorgelegd om namens coalitie en oppositie 

één vertegenwoordiger af te vaardigen voor de klankenbordgroep. De kandidaten zullen bij de 

griffier worden aangemeld. 

De heer Van Wetten geeft aan dat ‘Laarbeek gloeit’ een voorlopige werktitel is. Er wordt op 

korte termijn een prijsvraag uitgezet om een geschikte naam voor het 

duurzaamheidsprogramma te vinden. Er wordt gekozen voor een brede uitleg van het begrip 

duurzaamheid. 

Alle partijen zijn blij met het enthousiasme dat aan de dag wordt gelegd door de 

programmaleiders. Zij benadrukken het belang van de betrokkenheid van de jeugd bij het 

uitwerken van het programma. 

Wethouder Briels is blij met de brede steun. Het is een spannend traject dat wordt aangegaan 

waarbij het de kunst is een goede balans te vinden tussen voldoende kunnen loslaten en kaders 

te stellen op hoofdlijnen. We moeten in elk geval niet bang zijn om fouten te maken.  

Toegezegd wordt dat de presentatie beschikbaar komt van de raads- en commissieleden. 

 

De commissie besluit om de politieke afstemming van het proces van het 

duurzaamheidsprogramma plaats te laten vinden via de commissie Algemene Zaken. 

 

De voorzitter verzoekt vervolgens om de deuren te sluiten en stelt voor om in beslotenheid 

verder te vergaderen. De commissie stemt hiermee in. 

 

13. Sluiting. 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 12 mei 2016. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 
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